



## **Euskadi irailean estreinatuko da CIJB-en eta 2017ko Kolonbiako Mundialean egongo da**

Euskal Selekzioa irailean estreinatuko da Confederación Internacional du Jeu de Balle-ko kide ofizial moduan, izan ere taldeak aurkeztuko ditu Llargues-eko 'Champions League'-n eta apur bat beranduago, 2017ko ekainean, hain zuzen ere, Kolonbiako Pasto hiriak hartuko duen Munduko Txapelketan ere hartuko du parte, horrela gertaera historikoa lortuz.

Nazioarteko Txapelketa horrek lau modalitate hartuko ditu, One-wall, horma baten kontra jokatzen dena; Llargues, Euskal Herrian praktikatzen den errebotearen antzekoa; Nazioartekoa, Bote Luzearen antzekoa; eta bertako modalitatea. Azken hori lehiaketa antolatzen duen herrialdeak aukeratzen du, beraz, ezberdina da leku bakoitzean.

Gaur goizean San Sebastián Hotelean antolatutako Batzorde Exekutiboan, aho-batez onartu da ofizialki Euskadiren sarrera. Izan ere, Patxi Jauregi Euskadiko Euskal Pilota Federakuntzaren presidentea CIJB-eko presidenteordea eta alboko-presidentea aukeratu dute. Horretaz gain, Kolonbian 2017ko Mundialari uko eginez gero, Euskal Herriak hartuko luke txapelketa.

Zentzu horretan, Batzordeak hurrengo urteko egutegia onartu du eta, aipatutako Kolonbiako Munduko Txapelketaz gain, Europakoa ere nabarmentzen da, hori 2018an ospatuko baita Holandan, eta jarraian, 2020an, Euskal Herriak Munduko Txapelketa hartuko du.



## **Euskadi debutará en septiembre con la CIJB y estará en el Mundial de Colombia de 2017**

Euskal Selekzioa debutará en septiembre como selección oficial de la Confederación Internacional du Jeu de Balle, puesto que contará con representación en la 'Champions League' de Llargues por equipos y poco después, en junio de 2017, tomará parte en el Campeonato del Mundo que acogerá la ciudad de Pasto, en Colombia, lo cual supone todo un hito histórico.

Esta competición de selecciones nacionales incluye cuatro modalidades, que son el One-wall, que se juega contra una pared; las Llargues, similar al rebote que se practica en Euskal Herria; la modalidad Internacional, parecida al Bote Luzea, y una cuarta especialidad autóctona, que va variando según el país anfitrión.

La entrada de Euskadi como miembro de pleno derecho ha sido adoptada por unanimidad en la Comisión Ejecutiva que ha tenido lugar esta mañana en el Hotel San Sebastián. De hecho, Patxi Jauregi, presidente de la Federación de Euskadi de Pelota Vasca ha sido designado vicepresidente y adjunto a la presidencia de la CIJB. Además, se ha decidido que, en caso de que Colombia finalmente no pueda acoger el Mundial de 2017, sería Euskal Herria la que ejerciera de anfitriona.

En este sentido, la Comisión también ha aprobado el calendario internacional para los próximos años, en el que destaca, además del citado Campeonato del Mundo de Colombia, el de Europa, previsto para 2018 en Holanda, y el Mundial de 2020, que se disputará en Euskal Herria.



**EEPF**

